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أمواج، رمزُ النقاءِ وأصالةِ العطاء   
نُحاكي التميّزَ في كلِّ قطرةٍ ونسعى للرفعةِ بلا انتهاء

من أرضِ الآباء، نُقدّمُ لكم صفاءً لا يزول

إبراهيم عبدالله م. ح. الهيل
رئيس مجلس الإدارة

AMWAJ, a symbol of purity and the nobility of giving,
We emulate excellence in every drop and strive for elevation without end,

From the land of our ancestors, we present to you an unending clarity

Ibrahim Abdullah M. H. Al Hail
Chairman 

,



AMWAJ WATER

At Amwaj Water, we take pride in delivering premium-quality drinking water to the residents and businesses of 
Qatar. Proudly produced by our factory Doha Factory For Juices, Beverages and foodstuffs, our brand has quickly 
gained the trust of both government and private organizations. From ministries and hospitals to hotels and homes, 
Amwaj Water has become the preferred choice for those who value purity, reliability, and exceptional service.

When you choose Amwaj Water, you’re choosing water that meets the highest standards of safety and quality. Our 
reliable services extend to various sectors,
including:

For those in need of bulk water, we offer a free home delivery service designed for convenience. Whether for your 
home or business, we’ll deliver water directly to your doorstep—quickly and hassle-free. This commitment to 
outstanding service is just one of the reasons Amwaj Water is the top choice for individuals and organizations alike.

At Amwaj Water, we don’t just meet standards—we set them. Our advanced laboratory is equipped with cutting-edge 
technology to ensure that every drop of water we provide is free from contaminants and perfectly safe for 
consumption. Quality is not just a promise—it’s a guarantee.

We ensure a consistent, on-time water supply for all customers, supported by a professional distribution network that 
guarantees dependability.

Our Commitment to Purity and Reliability

Convenient Bulk Water Delivery Service

Uncompromising Quality Assurance 

Setting the Standard for Premium Quality
Drinking Water in Qatar

Government sectors

Hospitals

Banks

Hotels

Schools

Private homes

Local stores

Hypermarkets/ Supermarkets



ميـــــــــــــــــــــــاه أمـــــــــــــــــــــواج
نضع معايير مياه الشرب

عالية الجودة في قطر
 في مياه أمواج، نفخر بتقديم مياه شرب عالية الجودة لسكان قطر والشركات الموجودة بها. كما نفخر

 بإنتاجها في مصنع الدوحة للعصائر والمشروبات والمواد الغذائية، وقد حازت علامتنا التجارية بسرعة على
 ثقة المؤسسات من كلا القطاعين الحكومي والخاص. فمن الوزارات إلى المستشفيات، ومن الفنادق إلى

المنازل، أصبحت مياه أمواج الخيار الأمثل لمن يقدرون النقاء والموثوقية والخدمة المتميزة

التزامنا بالنقاء والموثوقية

خدمة توصيل المياه بكميات كبيرة وبشكل مريح

ضمان الجودة لا هوادة فيه

 عندما تختارون مياه أمواج، فأنتم تختارون مياهًا تُلبي أعلى معايير السلامة والجودة. وتمتد خدماتنا الموثوقة
إلى قطاعات متنوعة، منها

 نحن نضمن إمدادًا ثابتًا بالمياه في الوقت المحدد لجميع العملاء، وذلك بدعم من شبكة توزيع احترافية
تضمن الموثوقية

 لمن يحتاجون مياهًا بكميات كبيرة، نقدم خدمة توصيل منزلية مجانية مصممة خصيصًا لراحتكم. سواءً
 لمنزلكم أو لشركتكم، سنوصل المياه مباشرةً إلى باب منزلكم بسرعة وسهولة. وهذا الالتزام بتقديم خدمة

متميزة هو أحد أسباب كون مياه أمواج الخيار الأمثل للأفراد والمؤسسات على حد سواء

 لا نكتفي، في مياه أمواج، بتطبيق المعايير فحسب، بل نضع معايير جديدة. حيث أن مختبرنا المتطور مجهز
 بأحدث التقنيات لضمان خلو كل قطرة ماء نقدمها من الملوثات وضمان سلامتها التامة للاستهلاك.

فالجودة ليست مجرد وعد، بل ضمان

القطاعات الحكومية 
المستشفيات 

البنوك 
الفنادق 

المدارس 
المنازل الخاصة 
المتاجر المحلية 

هايبر ماركت و سوبر ماركت



Our Premium Water Treatment Process:
A Symphony of Purity

Why Choose Amwaj Water?

From source to bottle, we take every necessary step to ensure the highest quality water.
Here’s how we do it:

Amwaj Water goes the extra mile to deliver the highest-quality water, ensuring that our customers can 
always rely on us for purity and reliability. We thank you for choosing us as your trusted premium water 
supplier in Qatar !

Trusted Quality: Ensuring safe and high-standard drinking water, Our state-of-the-art quality 
control and filtration processes guarantee the safest drinking water.
Reliable Service: Daily, on-time deliveries tailored to your needs.
Convenience: Free bulk delivery directly to your home or business.

1. Filtration:
Raw water undergoes a meticulous filtration process, removing suspended particles through sand 
filtration. It then passes through activated carbon beds to eliminate unwanted odors, color, and chlorine, 
resulting in 100% chlorine-free water, if any.

2. Reverse Osmosis (R.O.):
The water is processed using American Membrane Technology, a state-of-the-art reverse osmosis 
system that ensures optimal mineral balance and low sodium levels while maintaining ideal Total 
Dissolved Solids (TDS), enhanced with German sourced minerals.

3. Ozone & Ultraviolet Treatment:
Finally, we apply a dual protection system combining ozone and ultraviolet light. This treatment eliminates 
if any harmful micro organisms, ensuring that our water remains safe and pure. It also extends the water’s 
shelf life to an impressive one year.

Bicarbonate

Sulphate

Chloride

Fluoride

Nitrate

Magnesium

Potassium

Calcium

Sodium

Iron

Total Hardness

Ph Value

60 PPM

12 PPM

23 PPM

<1 PPM

<0.001 PPM

10 PPM

8 PPM

24 PPM

0.52-1.70 PPM

0.003 PPM

60 PPM

7.5 - 8

Product & Description
Values



عملية معالجة المياه المتميزة لدينا
سيمفونية النقاء

ما الذي يجعلك تختار مياه أمواج؟

 الترشيح 
 تخضع المياه الخام لعملية ترشيح دقيقة، لإزالة الجزيئات العالقة عبر ترشيح الرمل. ثم تمر عبر طبقات الكربون

 النشط لإزالة الروائح والألوان وجزيئات الكلور غير المرغوب فيها، مما ينتج عنه مياه خالية تمامًا من الكلور، إن
وجدت

التناضح العكسي 
 تُعالَج المياه باستخدام تقنية الأغشية الأمريكية، وهي نظام تناضح عكسي متطور يضمن توازنًا معدنيًا مثاليًا

ز  ومستويات منخفضة من الصوديوم مع الحفاظ على مستوى مثالي من المواد الصلبة الذائبة الكلية، يعزَّ
بمعادن ألمانية المصدر

المعالجة بالأوزون والأشعة فوق البنفسجية
 وأخيرًا، نطبق نظام حماية مزدوج يجمع بين الأوزون والأشعة فوق البنفسجية. حيث يقضي هذا النظام على
أي كائنات دقيقة ضارة، مما يضمن بقاء مياهنا آمنة ونقيّة. كما يُطيل مدة صلاحية المياه لمدة عام كامل

من المصدر إلى الزجاجة، نتخذ كل الخطوات اللازمة لضمان أعلى جودة للمياه
وإليك كيف نفعل ذلك

 تبذل مياه أمواج قصارى جهدها لتوفير مياه عالية الجودة، مما يضمن لعملائنا إمكانية الاعتماد علينا
دائمًا لتوفير النقاء والموثوقية. شكرًا لاختياركم لنا كموردكم الأمثل للمياه في قطر

الجودة الموثوقة: تضمن عملياتنا المتطورة لمراقبة الجودة والترشيح مياه الشرب الأكثر أمانًا 
الخدمة الجديرة بالثقة:نوفر خدمة توصيل يومية في الوقت المحدد لتلبية احتياجاتكم 

الراحة: توصيل مجاني للكميات الكبيرة إلى منازلكم أو مؤسساتكم مباشرة

القيمالمنــتـــــج والــوصـــــف

البيكربونات
الكبريتات
الكلوريد
الفلوريد
النيترات

المغنيسيوم
البوتاسيوم
الكالسيوم
الصوديوم

الحديد
الصلابة الكلية

قيمة الرقم الهيدروجيني

٦٠ جزء في المليون
١٢ جزء في المليون
٢٣ جزء في المليون
١ جزء في المليون>

٠.٠٠١ جزء في المليون>
١٠ أجزاء في المليون
٨ أجزاء في المليون
٢٤ جزء في المليون

٠.٥٢-١.٧٠ جزء في المليون
٠.٠٠٣ جزء في المليون

٦٠ جزء في المليون
٧.٥ - ٨
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المنتجات والشهادات

متاح
صناديق

الزجاجات متاحة
بالأحجام التالية
مل | 500 مل 1500
مل | 225 مل 330

مل 200

البوتاسيوم: أقل من ٨ ملج/لتر | المغنسيوم: ١٠ ملج/لتر
الكالسيوم: ٢٤ ملج/لتر | الصوديوم: أقل من ٢ ملج/لتر



PRODUCTS & CERTIFICATES

POTASSIUM: BELOW 8 mg/L  | MAGNESIUM: 10 mg/L
CALCIUM: 24  mg/L |  SODIUM: BELOW 2 mg/L

BOXES
AVAILABLE

BOTTLES
AVAILABLE IN

1500ml | 500ml
330ml | 225ml

200ml

Find us at...

and more...


